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Emne: Spørsmål til fylkesordføraren, Fylkesutvalet 22.06.17
Vedlegg: 

1. Det har kom reaksjonar frå Stord på dei nye bussrutene. Særleg er det
nemnt Sagvåg/Litlabø som er Sunnhordland sin største tettstad.
Litlabøområdet har og svært trafikkfarlige vegar, så av trafikkomsyn
for mjuke trafikkantar, bør ein syte for at tilbodet blir oppretthalde. Det
er ikkje reelle sykkelmoglegheiter. 

Kan fylkesordføraren gjere greie for dette og skissere tiltak? 

Beste helsing
Aud Karin Oen 


